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2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Na Ulici A. Dubčeka vypadlo osvetlenie. Technické služby to veľmi promtne riešili hneď na 

druhý deň po ohlásení. Chcem sa opýtať taktiež na to riešenie, ktoré sa tam urobilo, či je 

dočasné, alebo trvalé, keďže sa vraj zistilo, že jeden stĺp je tam zatečený vodou a vyskratovalo 

to celú ulicu, nesvietila a prepojili sa dva stĺpy verejného osvetlenia drôtom a káblom, či to je 

takisto, či to je len nejaké dočasné riešenie, alebo to takto ostane.  

 

Davala, TS: 

Zatiaľ je to dočasné riešenie. K celkovému odstráneniu potrebuje to väčší rozsah prác, 

nakoľko ten stĺp, o ktorom hovoríme bol zatopený podzemnou vodou, čiže všetko tam bolo 

vyskratované. Z toho bola nutnosť prepojiť vrchom, káblom, čiže potrebujeme k tomu čas, 

počasie, vykopať, rozkopať, bude to práca väčšieho rozsahu. V tejto chvíli vám neviem 

povedať, kedy sa to bude realizovať.  

 

Mgr. Pristáš: 

V poriadku, to ja sa nepýtam, ja som len chcel vedieť, či je to teda dočasné riešenie, alebo či 

to tak ostane.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


